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سال بیست ویکم      شماره ۵۰۷۶ ورزشورزش

دوست دارم پدرم و مربی ام همیشه 
نشده امحسن یزدانی: هنوز اشباع کنارم باشند

بدون تردید حســن یزدانی یکی از 
ایران  تاریخ ورزش  بهترین ورزشکاران 
که  کشــتی گیری  می شــود.  محسوب 
۱۰ مدال جهان و المپیک را در کارنامه 
دارد و بــا وجود مصدومیتی ســخت 
و جراحــی در ناحیه کتــف، همچنان 
برای بازگشــت روی تشک و قهرمانی 
انگیزه دارد. کاپیتان تیم ملی کشــتی 
تلویزیونــی  مصاحبــه  یــک  در  آزاد 
صحبت هــای جالبی مطــرح کرد. او 
در بخشــی از صحبت هایــش گفت: 
«اتفاقاتــی در زندگــی ام رخ داد کــه 
باعث شــد خیلی ها را بشناسم. بعد از 
کسب مدال و مطرح شدن خیلی افراد 
اطراف من آمدند و شاید هدفشان هم 
خیــر نبود، امــا با حضور پــدرم از من 
محافظت شــد و هیچ وقت مسیر کج 
نرفتم. قطعا هرکســی کنــارم می آید، 
دوست من نیست. شاید پدرم به خاطر 
حضورش در کنار مــن خیلی وقت ها 
آســیب هم دیــده و خیلی ها پشــت 
ســرش حرف زده اند، امــا واقعیتش 
این است که خودم دوست دارم پدرم 
کنارم باشــد. حتی گاهی اوقات او به 
تشــر هم می زند، اما من به او احترام 
می گــذارم». البتــه او تأکیــد کرد که 
دوســت دارد مربی اش در مســابقات 
کنارش باشد: «الان یک سالن کشتی در 
جویبار داریم که آقای همت مسلمی 
آنجا آموزش کشتی می دهد. او اولین 
مربی من بوده و دوســت دارم که در 
مسابقات هم کنارم باشد. این کمترین 
حق اوســت و امیدوارم با برنامه ریزی 
آقای دبیر و درستکار بتوانیم مربی من 
را هم در کنار تیم ملی داشته باشیم».
حســن یزدانی که چند جراحی در 
ناحیه کتف را پشت سر گذاشته، زمان 
بازگشــت خود را هم اعلام کرد: «من 
همچنان احســاس جوانــی می کنم و 
چون ســلامت زندگــی می کنم، هنوز 
اشــباع نشــده ام. بعضی هــا بعــد از 
یکی، دو مــدال دیگر انگیــزه ندارند، 
اما من هر ســال انگیزه جدیدی دارم. 
الان هم درگیر درمان کتفم هســتم و 
ان شاءاالله از شهریور ســال آینده روی 
تشــک برمی گردم. هدفم برای ســال 
۲۰۲۶ اســت و چند روز دیگر هم برای 
معاینه نزد پزشــک جراحــم می روم. 
هنــوز نمی دانم در چه وزنی کشــتی 
می گیرم چون باید تمرینات را شــروع 
کنم تا مشخص شــود. احتمال تغییر 
وزنم وجود دارد». این قهرمان کشتی 
به خصوص  ورزشکاران  پاداش  درباره 
المپیکی ها، چنیــن نظری دارد: «برای 
طلای المپیــک ۱۸ میلیارد از ســوی 
وزارت ورزش و کمیتــه ملی المپیک 
ورزشــکاران  بــه  پــاداش  به عنــوان 
فدراســیون ها هم چند  پرداخت شد. 
پــاداش دادند. فدراســیون  میلیــارد 
کشــتی به طلایی ها شش میلیارد داد. 
در مجمــوع می شــود ۲۴ میلیارد که 
به نظــر من بازهم بــرای یک قهرمان 
المپیــک کم اســت. شــما کمک به 
خانواده و تهیه مســکن و بقیه موارد 
را هم در نظــر بگیرید». یزدانی درباره 
عکســی که مــورد توجه هــواداران 
فوتبــال قــرار گرفتــه و در آن عکس، 
او با دســتانش عدد شــش را نشــان 
می دهد هم توضیــح داد: «من خیلی 
اهــل فوتبــال و قرمز و آبی نیســتم. 
داستان عکســی هم که از من هست 
و من عدد شــش را نشــان دادم، این 
بود که مسعود اسماعیل پور آن موقع 
که هنوز شناخته شــده هــم نبودم، در 
اردوی تیم ملی از من خواست که این 
عدد را نشــان بدهم و راستش خیلی 
هم از این کری های هواداری شناخت 
نداشــتم. آن عکس ثبت شــد و بعدا 
که من قهرمان جهان و المپیک شدم، 
مورد توجه قرار گرفتم. من بیشــتر تیم 

ملی فوتبال را دنبال می کنم».

فاصلــه زمانی میان بــازی ماراتن گونــه رئال مادرید بــا اتلتیکو در لیگ 
قهرمانــان و بازی شنبه شــب ســفیدهای مادریــد برابر ویارئــال، فقط 
۶۶ ســاعت بود. بازیکنان رئال پــس از ضربات پنالتی در دربــی مادرید در لیگ 
قهرمانان، نیمه شــب به خانه رســیدند و با فقط ۵۰ دقیقــه تمرین وارد یکی از 
دشــوارترین بازی های فصل شــدند. مادریدی ها شنبه شــب مقابل ویارئال پیروز 
شــدند اما خشم و عصبانیت باشگاه، کارلو آنچلوتی و ستاره های تیم قابل کنترل 

نبود.

واکنش ستاره ها پس از پیروزی مقابل ویارئال
تیبــو کورتوا، دروازه بــان رئال مادرید، نظرش را صریح  عنوان کرد: «شــروع بازی 
خوب نبود، طبیعی اســت که با استراحت کم، پاها سنگین شوند. اما بعد خیلی 
ســریع بازی را برگرداندیم. خوب دفاع کردیم، خیلی خسته بودیم، اما تعهدمان 
قابل توجه بود. ویارئال تیمی است که در رده پنجم قرار دارد، خوب بازی می کند 
و برای ما ســخت است. این ســه امتیاز بسیار مهم بودند. ما وقتی مجبور باشیم 
بــازی می کنیم و نمی خواهیم بهانه تراشــی کنیم، اما خوشــحالم که بگویم به 
دلیل خســتگی بازنده یا مساوی نشــدیم». کورتوا از تصمیم گیری های مربوط به 
زمان بندی بازی ها که باعث شد بازیکنان با کمتر از ۷۲ ساعت استراحت به میدان 
بروند، انتقاد کرد: «من می فهمم که لیگ دوســت ندارد سه تیم بزرگ در یک روز 
بازی کنند، اما این چیزی اســت که باید بپذیریــم. در لیگ برتر انگلیس، تیم های 
لیــگ قهرمانان در یــک روز بازی می کنند. این بی احترامی بــه تیم و بازیکنان ما 
بــود، چون ممکن بود از اینجا با مصدومیت بیرون بیاییم. یکشــنبه بازی اتلتیکو 
مقابل بارسلونا ســت و اتفاقی نمی افتد. می توانست یک سوپر یکشنبه باشد، مثل 
چیزی که در بلژیک داریم. یکشــنبه ای فوق العاده که رئال مادرید قبل از اتلتیکو 
و بارســلونا بازی کند و مشکلی پیش نمی آید. این برای تلویزیون خوب است، اما 

برخی منافع وجود دارد و برای بازیکنان آسان نیست».
کیلیان امباپه، ستاره فرانسوی  هم درباره سختی های حضور رئال مادرید در زمین 
در فاصله زمانی کوتاه، این چنین صحبت کرد: «خیلی ســخت است. همه بازی 
مقابــل اتلتیکو را دیدنــد؛ ۱۲۰ دقیقه با هیجان زیاد بــازی کردیم. بعد از دو روز 
دوباره بازی کردن دشوار است. حتی گرم کردن هم سخت بود، اما ما باید به نشان 
باشگاه احترام بگذاریم و تا آخر بجنگیم. امروز این کار را کردیم و توانستیم برنده 
شویم». لوکاس واسکز هم گفت: «این موضوع فقط به ما مربوط نمی شود، بلکه 
به ســلامت همه تیم ها و بازیکنان مربوط اســت. ما باید به فکر بازیکنان باشیم؛ 
چون آنها هستند که بازی را می سازند. برنامه ریزی های فشرده و زمان بندی های 

نامناسب می تواند به بازیکنان آسیب برساند و کیفیت فوتبال را کاهش دهد».
 در واقــع پس از اعتراض شــبکه تلویزیونی رئال مادرید بــه تقویم لالیگا و اعلام 
اینکه تیم دیگر هرگز بدون ۷۲ ســاعت اســتراحت در هیچ مســابقه ای شرکت 
نخواهد کرد، کارلو آنچلوتی نیز در نشســت خبری  این درخواست را تأیید و بر آن 
تأکید کرد. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید گفت: «این آخرین باری است که ما کمتر 
از ۷۲ ســاعت بعد از یک بازی، دوباره به میدان می رویــم. دیگر چنین چیزی را 
قبول نخواهیم کرد. ما دو بار از لیگ خواســتیم زمان بازی را تغییر دهد، اما هیچ 
اتفاقی نیفتاد. ولی این آخرین باری است که چنین وضعیتی را تحمل می کنیم». 
آنچلوتــی که از برتری ۲ بــر یک تیمش برابر ویارئال راضی بود، از شــاگردانش 
تمجید کرد: «تیم توانســت در لحظات دشــوار مقاومت کند. نیمه اول و بخش 
ابتدایی نیمه دوم کمی ضعیف کار کردیم، اما ســپس به مرور توانســتیم کنترل 
بهتری بر توپ داشــته باشیم و موقعیت هایی رقم بزنیم. در یک بازی دشوار، به 
دلیل کمبود زمان اســتراحت و قدرت حریف که نمایش فوق العاده ای داشــت، 

خوب کار کردیم. بسیار به تیمم افتخار می کنم».
 تمام اینها در حالی است که خاویر تباس، رئیس لالیگا، با انتشار پیامی در شبکه 
اجتماعی ایکس به اظهارات کارلو آنچلوتی واکنش نشان داد. تباس خاطرنشان 
کرد  رئال مادرید در روزهای پیش رو هم چنین شــرایطی (اســتراحت کمتر از ۷۲ 
ســاعت) را تجربه خواهد کرد؛ چراکــه امیلیو بوتراگوئنو، مدیــر روابط عمومی 

کهکشانی ها چنین درخواستی کرده است.

آیا رئال درخواست تغییر برنامه بازی را داده بود؟
رئال مادرید ادعا می کند که دو بار از لالیگا خواسته بود زمان بازی مقابل ویارئال 
را تغییر دهد، اما لالیگا این ادعا را رد کرده و می گوید  تنها درخواستی که دریافت 
کرده مربوط به بازی با لگانس بوده اســت. لالیگا پیش تر در بیانیه ای اعلام کرده 
بود که رئال مادرید تا شــنبه هیــچ اعتراضی به زمان بازی با ویارئال نداشــته و 
برای اولین بار این موضوع ابتدا از طریق رئال مادرید تی وی و ســپس توسط کارلو 
آنچلوتی مطرح شده است. این ســازمان تأکید کرده در گذشته، درخواست های 
تغییر برنامه بازی ها در صورت ارائه به موقع، مورد موافقت قرار گرفته است. اما 
در مورد بازی با ویارئال هیچ درخواســتی از ســوی رئال ثبت نشده است. با این 
حال، رادیو COPE گزارش داد امیلیو بوتراگوئنو، مدیر روابط عمومی رئال مادرید، 
دو بــار برای تغییر زمان بازی مقابل ویارئال با مســئولان لالیگا تماس گرفته که 
اولیــن تماس بلافاصله پس از اعلام برنامه مســابقات بوده و دومین آن پس از 
پایــان بازی ســخت و طولانی رئال در لیگ قهرمانان مقابــل اتلتیکو مادرید. اما 
پاســخ مدیر مسابقات لالیگا در هر دو مورد منفی بوده و تغییری در برنامه بازی 

ایجاد نشده است.

منهای فوتبال فوتبال

تیم بسکتبال زنان «آکادمی سحر» در دومین دوره حضور 
خود در رقابت های لیگ برتر بسکتبال ایران، با پیروزی مقابل 
تیم گروه بهمن به مقام قهرمانی رسید. این فصل از مسابقات 
لیگ برتر بسکتبال زنان از جنبه های مختلفی قابل توجه بود؛ 
از رقابت نزدیک تیم ها و کیفیت بالاتر بازی ها گرفته تا حضور 
لژیونرهای خارجی که ســطح مسابقات را ارتقا دادند. در این 
میان، آکادمی ســحر توانســت با ترکیبی از بازیکنان جوان و 
نــگاه ویژه به جوان گرایی، ســتاره های باتجربــه و مربیگری 
حرفه ای، مســیر خود را به سمت قهرمانی هموار کند. برای 
بررسی این قهرمانی، شرایط کلی لیگ و چالش های بسکتبال 
زنان در ایران، با «ســحر آغنده»، ســرمربی و مدیر باشــگاه 
آکادمی سحر، گفت وگویی داشتیم. او در این مصاحبه درباره 
سختی های مســیر قهرمانی، تأثیر سرمایه گذاری بر موفقیت 
تیمش، کیفیت لیگ برتــر و همچنین نقش حضور بازیکنان 
خارجی در پیشــرفت بســکتبال زنان ایران صحبت کرد. در 

ادامه، این گفت وگو را می خوانید.
 شــما در دومین تجربه حضور در لیگ برتر توانستید مقام   �

قهرمانی را به دســت بیاورید. از روند این قهرمانی برایمان 
بگویید؟

سال گذشــته اولین حضور تیم آکادمی سحر در لیگ برتر 
بســکتبال رقم خورد که در پایان به کســب عنوان ســومی 
مشترک منجر شد. در این فصل اما ما در تلاش بودیم قهرمانی 
را هدف خود قرار دهیم و با رویکرد جوان گرایی و بهره بردن 
از بازیکنــان خارجی و همدلی و تــلاش تک تک نفرات تیم، 
توانستیم به هدف خود دست پیدا کنیم. در ابتدای این فصل 
یک بازیکــن آمریکایی به نام «روگان» را در اختیار داشــتیم 
که در میانه فصل به دلیل از دســت دادن مادربزرگ خود به 
کشورش بازگشت و نتوانست تیم راه همراهی کند. در ادامه 
ما بازیکن دیگری به نام «برایاهانا جکســون» را جذب کردیم 
تا او را جایگزین بازیکنی کنیم که دیگر در اختیار تیم ما نبود. 
هرچنــد این جابه جایی هزینه های بالایــی به تیم ما تحمیل 
کرد، اما جکســون بازیکن بســیار تأثیرگذاری بود و رفته رفته 
توانســت به هماهنگی خوبی در تیم برسد. هرچند در ابتدا 
ایــن هماهنگی به طور کامل حاصل نشــده بود، اما در ادامه 
و با رســیدن به مرحله پلی آف، تیم ما کاملا یکدســت شد و 
توانســت نتایج قابل قبول گرفته و در مسیر قهرمانی محکم 

گام برداشته و در نهایت به قهرمانی برسد.
 نکته مهمی که در تیم آکادمی سحر وجود داشت، میانگین   �

سنی پایین بازیکنان بود. شما در این فصل به بازیکنان جوان 
میدان دادید. این موضوع چقدر در روند موفقیت شــما مؤثر 

بود؟
بله همین طور اســت. برای ما جوان گرایی و اســتفاده از 
نفراتی که انگیزه و اســتعداد بالا داشــتند، اولویت داشــت. 
خوشبختانه رویکرد جوان گرایانه ما در این فصل نتیجه بخش 
بود و به قهرمانی منجر شد. آکادمی سحر همواره به رده پایه 

توجه داشــته و این توجه به بازیکنان جوان تر و میدان دادن 
به این نفرات همان هدفی اســت که ما دنبال می کنیم. نسل 
جدید دختران بکســتبال، بســیار باانگیزه و مستعد هستند و 

وزنه های مهمی در تیم ما محسوب می شوند.
 ارزیابی شما از کیفیت لیگ امسال و عملکرد سایر تیم های   �

حاضر در مسابقات چگونه است؟
بــه اعتقاد من ایــن فصل در قیاس با فصل قبل شــرایط 
بهتری داشت. نظم خوبی در برگزاری مسابقات شاهد بودیم 
و کیفیــت فنی تیم هــا نیز افزایش پیدا کــرده بود. به جز یک 
تیم که متأســفانه رفتار و عملکرد حرفه ای نداشت و بیشتر 
به دنبال برخورد فیزیکی در زمان مســابقه بود، ســایر تیم ها 
توانســتند حضــوری با کیفیت داشــته و به معنــای واقعی 
کلمه بســکتبال بازی کنند. امســال در لیگ شــاهد حضور 
بازیکنــان جــوان در ســایر تیم ها نیــز بودیم که ایــن اتفاق 

خوشحال کننده ای برای آینده بسکتبال زنان ایران است.
 باشــگاه آکادمی سحر یک باشــگاه خصوصی است که با   �

هزینه شــخصی مدیرانش اداره می شــود. چه عاملی باعث 
شده که شــما فارغ از ســمت مربیگری در این تیم به عنوان 
مدیر این باشگاه تصمیم به ســرمایه گذاری در بخش ورزش 

زنان داشته باشید؟
در وهله اول آنچه من را به این کار ترغیب کرده، عشــقی 
اســت که به بســکتبال دارم. برای من تیم داری و حمایت از 
بسکتبال زنان یک هدف طولانی مدت است که چشم اندازهای 
روشنی را برایش متصور هستم. در این موضوع که تیم داری 
در بخش ورزش هزینه های بســیار بالایی داشــته و بازگشت 
مالی هم ندارد شــکی نیســت، اما به اعتقاد من حمایت از 
ورزش زنــان می تواند به افزایش کیفیت و کارایی این بخش 
کمک کند. از ســال گذشــته ما به لیگ برتر آمدیم و مســئله 
حضور قهرمانی و حرفه ای برای آکادمی ســحر جدی شــده 
اســت. ما در این آکادمی برنامه هــای زیادی پیش رو داریم و 

هدفمان پیشرفت بسکتبال زنان است.
 به بازنگشتن مالی در سرمایه گذاری ورزشی اشاره کردید.   �

به نظر شــما چه عواملی می تواند روند این وضعیت را تغییر 
داده و به افزایش انگیزه ســایر مدیران به تیم داری در بخش 

زنان کمک کند؟
بدیهی اســت که عوامل بســیاری در ایــن موضوع مؤثر 
هســتند، اما آنچه موجب بی انگیزگی مدیــران در تیم داری 
بخش زنان می شود، دیده نشــدن است. تا زمانی که پوشش 
رســانه ای گسترده نباشــد و حمایت رســانه های جمعی و 
دیداری وجود نداشته باشد، حامیان مالی نیز انگیزه نخواهند 
داشت  به این عرصه ورود کند. بسکتبال زنان حتی از داشتن 
تماشــاگران مرد نیز محروم است. حالا که زنان می توانند به 
سالن های مســابقات ورزشــی مردان بروند، برای من سؤال 

اســت که چرا برعکس این قضیه هنوز اتفاق نیفتاده است. 
حضور مدیــران مرد، پدران و همســران بازیکنان در ســالن 
مســابقه تأثیر عالی خواهد داشت. در برخی از سالن ها، مثلا 
در آبادان، این اجازه داده می شــود، اما مســابقاتی که ما در 
آزادی میزبان بودیم قوانین ســختی در این زمینه داشت و به 
مردان اجازه ورود داده نمی شد. به اعتقاد من وقتی تیم های 
ورزشــی زنان تمامی موازین پوششی را رعایت می کنند، نباید 

مانعی وجود داشته باشد.
 مسابقات بســکتبال زنان به صورت مســتقیم از برخی   �

رسانه ها منتشر شد؟ در این باره توضیح  دهید.
بله درست است. از برخی شــبکه های اینترنتی و پلتفرم 
یوتیوب این مسابقات پخش شد، اما همه مردم و علاقه مندان 
به بســکتبال به این شبکه ها دسترسی ندارند. آن طور که من 
شــنیدم، بازدید مسابقات زنان در این پلتفرم ها خوب است و 
استقبال خوبی می شود. تا جایی که شنیدم یکی از مسابقات 
ما در یوتیوب نزدیک به ۱۲ میلیون بازدید کننده داشته است. 
اگر ساز وکاری ایجاد شــود که این پوشش رسانه ای و پخش 
مســابقات گسترده تر شــود، شک نداشته باشــید که حامیان 
مالی جذب تیم داری از ورزش زنان شــده و در نهایت کیفیت 

مسابقات افزایش چشمگیری خواهد داشت.
 از آنجایی که شــما به صورت شخصی در لیگ حضور پیدا   �

کرده و ســرمایه گذاری کردید، حمایتی از سوی فدراسیون و 
مسئولان داشتید؟

حمایــت مالی کــه وجود نداشــت و به نوعــی صفر تا 
صد هزینه های باشــگاه بر  عهده خودمــان بود. با وجود این 
حتــی حرف و حدیث هایی هــم برخی ها ایجاد کــرده بودند 
و عنوان می کردند که آکادمی ســحر نورچشــمی فدراسیون 
اســت. واقعیت این است که فدراســیون از اینکه به عنوان 
ســرمایه گذار شــخصی حضور پیدا کرده بودیــم به نوعی از 
ما بــرای این اقدام تشــکر می کردند. در واقع اگر شــرایطی 
بود که با مسئولان روبه رو می شــدیم به ما تبریک می گفتند 
که بدون چشمداشت در راســتای موفقیت ورزش زنان گام 
بر می داریم. اما این اصلا به این معنی نیســت که فدراسیون 
امتیــاز ویژه ای برای ما در نظر گرفته باشــد یا به قول بعضی 

افراد ما نورچشمی باشیم.
 با قهرمانــی در لیگ برتر حالا تیم شــما نماینده ایران در   �

مسابقات بسکتبال آسیا خواهد بود. این مسابقات چه زمانی 
برگزار خواهد شد؟

هنوز اطلاع دقیقی از این مسابقات داده نشده است، اما یا 
اردیبهشــت   ۱۴۰۴  یا در فصل زمستان سال بعد این مسابقات 
برگزار خواهد شــد. من از فدراســیون درخواست کرده ام که 
اطلاعات و جزئیات کامل مســابقات را در اختیارم قرار دهند 
تا بتوانیم برای تیم برنامه ریزی کنیم و حضوری شایســته در 
مسابقات غرب آسیا داشــته و نماینده خوبی برای بسکتبال 

زنان ایران باشیم.

خشم رئالی ها و تهدید لالیگا

ارتبـاط با روزنـامه شـرق
T.ME/ALOSHARGH

WWW. SHARGHDAILY.IR

سـازمـان آگهـی هـای روزنـامه شـرق
۸۶۰  ۳۶  ۱۱۹

WWW. SHARGHDAILY.IR

سرمربی تیم قهرمان لیگ برتر بسکتبال زنان در گفت وگو با «شرق»:

ما نورچشمی فدراسیون نبودیم
پرتو جغتایی

اردوی جدید تیم ملی فوتبال برای دو دیدار پیش رو مقابل امارات و ازبکســتان در مرحله 
انتخابی جام جهانی از شنبه آغاز شده و دیروز هم بازیکنان حاضر در اردوی تیم ملی با شرکت 
در جلســه فنی، پای صحبت های فنی و تاکتیکی امیر قلعه نویی نشســتند. سرمربی تیم ملی 
در این جلســه با اشــاره به اهمیت دو بازی پیش روی تیم ملی، اهداف تاکتیکی خود را برای 
تمرینــات روزهای آتی و همچنین دیدار برابر امارات برای بازیکنان تشــریح کرد تا بازیکنان به 

لحاظ ذهنی آماده تمرینات تاکتیکی تیم ملی شوند.
در این بین امید نورافکن که یکی از ملی پوشــان حاضر در اردو اســت، درباره دیدار حساس 
تیم ملی مقابل امارات گفت: «بازی رفت مقابل امارات دیدار ســختی برای ما شــد و نباید این 
موضوع را فراموش کنیم. آنها در این ســال ها پیشــرفت کرده اند و نباید این تصور ایجاد شود 
که کار آســانی برابر امارات داریــم. در تمام بازی هایی که امارات در ایــن مرحله انجام داده، 
عملکرد خیلی خوبی داشــته و پنجشــنبه قطعا کارمان سخت اســت. باید با انگیزه و تمرکز 
کامل به مصاف امارات برویم و با نمایشــی خوب و در ورزشگاهی با حضور کامل تماشاگران 
ایرانی، هدیه ای خوب در نخســتین ساعات ســال جدید به مردم ایران بدهیم». او درباره لزوم 
حمایت تماشــاگران از تیم ملی در این دیدار تصریح کرد: «بازی کردن در ایران کمک بزرگی به 
ماست. متأســفانه در چند بازی گذشته نتوانســتیم از امتیاز میزبانی استفاده کنیم و در کشور 
دیگری بازی کردیم، اما توانستیم قطر را با چهار گل شکست دهیم. با این حال، دوست داشتیم 
در ایران و در حضور تماشــاگران ایرانی به میدان برویم. خوشــبختانه در دو بازی برابر امارات 
و ازبکســتان این شرایط فراهم شــده و می توانیم در ورزشــگاه خانگی مان و با حضور پرشور 
هواداران به مصاف حریفان برویم و این اتفاق بســیار خوبی اســت». مدافع-هافبک تیم ملی 
فوتبال کشورمان راجع به اســتفاده امارات از چند بازیکن برزیلی اظهار کرد: «من بازی چهار، 
پنج نفر از این بازیکنان را دیده ام. آنها بازیکنان خوبی  هستند که در لیگ امارات بازی می کنند، 
ولی ما هم ایران هستیم و به امید خدا تلاش می کنیم بهترین خودمان باشیم». محمد خلیفه 
دروازه بان ۲۰ ســاله تیم آلومینیوم اراک هم که به این اردوی تیم ملی دعوت شــده، دراین باره 

گفت: «خدا را بابت این موضوع شکر می کنم. حضور در تیم ملی و در میان برترین های فوتبال 
ایــران حس خوب و افتخار بزرگی اســت. افتخار بازی کردن در تیم ملــی نصیب هر بازیکنی 
نمی شــود و از آقای قلعه نویی تشــکر می کنم که به من اعتماد کرد و توانســتم در این اردو 
حضور داشــته باشم. فضای تیم ملی بزرگســالان را برای نخستین بار است که تجربه می کنم 
و چیزی که تا الان دیده ام، بســیار خوب، لذت بخش و حرفه ای بوده است. امیدوارم بتوانم در 
ادامه از تجربه بزرگ ترها استفاده کنم». دروازه بان جوان تیم ملی با اشاره به دو بازی پیش رو 
و انتظارها برای حضور و حمایت هواداران، اظهار کرد: «تیم ملی همیشه مورد حمایت مردم 
بــوده و مطمئنم به صورت ویژه در این دو بازی که در تعطیلات نوروز برگزار می شــود، از تیم 
ملی حمایت خواهند کرد. ان شاءاالله بتوانیم با عملکردی خوب و نتایج مناسب در این دو بازی 

به جام جهانی راه پیدا کنیم».

کلاس توجیهی قلعه نویی برای ملی پوشان
نورافکن: نباید تصور کنیم بازی راحتی مقابل امارات داریم


